
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. oktober 2019 kl. 20 
 
Til stede 
Torben, Jacob, Mette, Lise 
 
Fraværende 
Jørgen 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Torben blev valgt til mødeleder  
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Status vedr. GEF 
Kassereren orienterede om status. 
 
Pkt. 4 – Fællesmødedagsorden 
Lise fremlagde udkast til dagsorden for fællesmødet den 21.10, der blev godkendt med mindre 
justeringer. Jacob finder ordstyrer til fællesmødet. 
 
Pkt. 5 – Henvendelse til bestyrelsen vedr. varmeudgift på gården 
Torben orienterede 
 
Pkt. 6 – Bakkens 40 års jubilæum i 2020 
Bestyrelsen kunne godt tænke sig en større aldersspredning i jubilæumsgruppen og arbejder 
videre med sagen. 
 
Pkt. 7 – Affaldshåndtering – det store projekt 
Vi skal give kommunen en tilbagemelding inden 18. november om, hvilke containere vi skal have. 
Jørgen arbejder på sagen. 
 
Pkt. 8 – Affaldshåndtering – note fra AD om bedre håndtering/tømning af fælles affald 
Jørgen taler nærmere med Anne-Dorthe 
 
Pkt. 9 – Bakkens øvrige projekter: Asfalt og cykelskur 
Cykelskuret skal være med i projekteringen af affaldsprojektet. 
Asfaltprojektet stilles i bero indtil videre. 
 
Pkt. 10 – Skiltning af Bakken 
Jørgen – skilte ved t-krydset. 
Alm gadeskilt ved indkørsel 
Gadeskilt bakken (Bliv inspireret af landsbyen) .  
Jørgen tager aktion på ovenstående. 
 
Pkt. 11 – Nyt fra bestyrelsesmedlemmer 



Intet under dette punkt 
 
Pkt. 12 – Evt. 
Intet under dette punkt 
 
 
Referent:  
Lise 
 
OBS! Næste bestyrelsesmøde: tirsdag den 12. november 2019 kl. 20.00. 


